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ROK 2006 



Rok 2006 bol jubilejným rokom našej obce.  

„... či chceme, či nie máme podľa „rodného listu“ uloženého v archíve práve 670. rokov. Tým 

našim rodným listom je Listina Karola Róberta zo 6. januára 1336, ktorou vtedajší uhorský 

panovník odstraňoval neprimerane vysoké mýtne poplatky na ceste vedúcej z českých krajín  

na Balkán. Na tejto ceste ležala aj naša dedina. .... Jednou z nich stanovených mýtnic je práve 

Farkašín...“  

(Ing. Jarolím Šimo, starosta obce 

Prechádzka po Vlčkovciach, jún 2006)  

„... Vďaka Pánu Bohu za všetko, čím obdaril našich obyvateľov počas trvania obce. Vďaka 

našim predkom za všetko, čo pre nás pripravili a dúfam, že i my sa budeme správať tak, aby 

nám mohli byť vďační naši potomkovia...“ 

MUDr. Darina Marušiaková 

2. júl 2006 

OBYVATEĽSTVO 

Zaujímavosti z matriky 

V našej obci k 1.1.2006 žilo 1 154 obyvateľov, z toho bolo 571 mužov a 583 žien, z toho 233 

detí a mládeže do 18 rokov (122 chlapcov a 111 dievčat), 725 občanov od 18 do 60 rokov (377 

mužov a 348 žien), 196 obyvateľov nad 60 rokov (72 mužov a 124 žien).  

Z celkového počtu občanov tvoria dôchodcovia 17 %. najstarším občanom bol Štefan Pikna 93 

ročný, najstaršou občiankou 92 ročná Františka Baková. Najstarší žijúci manželský pár 90 roční 

Štefan a Kamila Horváthoví oslávili na hody 64 rokov ich manželstva.  

Narodilo sa 7 detí, z toho 4 chlapci, 3 dievčatá. Prvými novorodencami roku boli Michaela 

Fúsková a Tomáš Bartoš.  

Evidovaných bolo v matrike 6 sobášov. 

Zomrelo 7 našich spoluobčanov, Peter Vojtech, Jozef Behúl, Jozef Hanus, Jaroslav Madara, 

Helena Bóžiová, Jozef Kalivoda, Michal Kucman.  

Do obce sa prisťahovalo 21 osôb, odsťahovalo sa 26, prechodne prihlásených 10, zrušené boli 

2 trvalé pobyty. Objavili sa nové priezviská napr. Filko, Fúska, Januščák, Krupitzer, 

Švikruhová, Košútová, Guzmický, Hradská, Jatti.  

V obci je 311 rodinných domov, v ktorých býva 1 019 obyvateľov. 8 bytoviek, v ktorých býva 

135 obyvateľov. 1 bytový dom s 19 bytovými jednotkami bol skolaudovaný. 22 domov bolo 

neobývaných.  

OBECNÝ ÚRAD 

Obecné zastupiteľstvo  

Rok 2006 bol posledným rokom volebného obdobia, zavŕšením činnosti Obecného 

zastupiteľstva a tiež starostu obce.  

  



VÝSLEDKY HOSPODÁRENIA za rok 2005 

Dôležitou zložkou činnosti a rozhodovania bol rozpočet obce a výsledky hospodárenia. OZ 

schválilo celoročné hospodárenie obce za rok 2005 bez výhrad a zúčtovanie výsledku 

hospodárenia za rok 2005 nasledovne:  

10 % do rezervného fondu 12 165,86 Sk 

Prevod do účelového fondu 109 492,75 Sk 

Výsledok hospodárenia spolu 121 658,61 Sk 

Správa nezávislej audítorky Ing. Serenčéšovej z overovania účtovnej uzávierky a finančného 

hospodárenia obce za rok 2005 bola prijatá bez výhrad.  

Čerpanie rozpočtu obce na 1. polrok 2006 k 31.6. bolo schválené s prebytkom 868 349,39 Sk. 

V závere roka bol schválený prevod finančných prostriedkov z rezervného fondu do príjmov 

v celkovej výške 721 506,50 Sk, ktoré budú použité na krytie výdavkov 257 751 Sk na 

rekonštrukciu okien na OcÚ 189 270,50 Sk na rekonštrukciu kúrenia OcÚ 274 785 Sk za 

opravu V. etapy kanalizácie a prevod finančných prostriedkov z účelového fondu do príjmov 

na úhradu vstupného pre starostu obce.  

OZ odsúhlasilo čerpanie finančných prostriedkov, ktoré boli obci poukázané z FM SR (Fond 

Ministerstva SR) vo výške 202 607 Sk (ako kompenzácia nákladov vynaložených na 

vybudovanie 22 kV prípojky trafostanice, nízkonapäťových vývodov) na rekonštrukciu budovy 

OcÚ Vlčkovce.  

Pre ZŠ bol schválený príspevok v rozpätí 1 918 až 2 192 Sk na zakúpenie pomôcok pre 

budúcich prvákov, z prostriedkov určených na dofinancovanie školstva. Začalo sa 

s rekonštrukciou priestorov obecného bytu v budove ZŠ. Ďalej boli poukázané prostriedky pre 

ZŠ 1. – 4. ročník s MŠ za mesiace október až december vo výške 230 000 Sk na mzdy, odvody, 

energie, bežné výdavky, odstupné a odchodné pre učiteľku MŠ. Nebolo odsúhlasené 

pripoistenie počítačov ZŠ pre prípad krádeže, nakoľko na škole je poplašné zariadenie.  

Schválené boli príspevky na rok 2007 z rozpočtu obce 30 000 Sk pre cirkev na úhradu energie 

v kostole, 1 000 Sk pre Domov dôchodcov v Križovanoch nad Dudváhom, 1 000 Sk pre 

Poľovnícke združenie na úhradu nákladov spojených s odstraňovaním drobných skládok 

v chotári. Vo výške 7 754 Sk boli odpísané pohľadávky dlžníkov daní (Jozef Kollár zomrel 

a neznáma spoluvlastníčka Magdaléna Totová, Ferdinand Kucman naposledy žijúci v Kanade). 

Prerokovaný a schválený bol návrh rozpočtu obce na roky 2007, 2008, 2009.  

Výberové konanie na miesto riaditeľa ZŠ 

Po dlhších problémoch s obsadením funkcie riaditeľa ZŠ 1. – 4. ročník s MŠ, bola na 

výberovom konaní zvolená na funkciu riaditeľa školy Mgr. Carmen Delinčáková zo Seredi. 

V minulosti pôsobila u nás ako učiteľka ZŠ.  

VÝSTAVBA A ROZVOJ OBCE 

Spoločný vodovod obcí 

„Spoločný privádzač vody a obecné vodovody“ za účelom zabezpečenia zásobovania obcí 

Majcichov, Opoj, Vlčkovce, Križovany, Zavar a Šúrovce pitnou vodou bol v štádiu ďalšieho 

rokovania a schválenia investičného plánu.  

 



 

Plán rozvoja obcí 

Schválená bola zmluva o združení finančných prostriedkov na prípravu Plánu hospodárskeho 

a sociálneho Rozvoja obcí Križovany nad Dudváhom a Vlčkovce. Obce sa dohodli, ich podiel 

na združení bude stanovený percentuálne podľa počtu obyvateľov.  

Nový stavebný obvod 

O vytvorenie nového stavebného obvodu v lokalite za cintorínom a ihriskom prejavila záujem 

firma VYPRA s. r. o. OZ dalo súhlasné stanovisko k vybudovaniu inžinierskych sietí k lokalite, 

bez podieľania sa obce, s podmienkou zabezpečenia dôslednej bezpečnosti vo dvore školy.  

Veterný park – Sereď 

Zástupca firmy Power Ingineering Ing. Hegedúš informoval OZ o doteraz (jún) uskutočnených 

prípravných prácach a spresnil ďalší postup prác a termíny výstavby Veterného parku Sereď. 

Do konca roka malo byť spresnené rozmiestnenie turbín. Vzniknutá správcovská spoločnosť 

bude financovaná 2 % z tržieb, ktoré budú prerozdelené na jednotlivé obce podľa počtu 

umiestnených veží v katastri. Oboznámil aj s pripravovaným riešením nájomných zmlúv 

s vlastníkmi pozemkov.  

Logistické a administratívne centrum  

Firma GH Realinvest s. r. o. Bratislava prejavila záujem vybudovať v katastri obce Vlčkovce 

v lokalite Vinohrádky – Horné pole na ploche asi 26 ha logistické a administratívne centrum 

pre svoje  zastúpenie v SR. Je dcérskou spoločnosťou s rakúsko-nemeckou spoluúčasťou. 

Pozemky hodlá odkúpiť od vlastníkov za cenu 450 Sk/m2. OZ súhlasilo s realizáciou zámeru. 

Obec sa nebude podieľať na budovaní inžinierskych sietí. Cena je lákavá ale predávame si 

živiteľku.  

Priemyselný park 

Aj v lokalite Vrbové diely (Jamy) bol záujem zo strany firmy Comm Est, na výstavbu 

priemyselného parku (lisárske a lakovnícke práce). Pôvodný zámer bol na individuálnu bytovú 

výstavbu, nutná by bola zmena územného plánu obce.  

Ako s budovou MŠ?  

Žiadosť firmy R a J o odkúpenie budovy MŠ za cenu 5 000 000 Sk bola zamietnutá, rovnako 

aj žiadosť firmy o opravy a údržba budovy na náklady obce.  

Nebezpečný odpad 

Firma ENZO-VERONIKA-VES sa zaviazala, že bude v obci zdarma zberať okrem 

separovaného odpadu aj nebezpečný odpad (rozpúšťadlá, kyseliny, pesticídy, žiarivky a iný 

obsahujúci ortuť, oleje, tuky, farby, lepidlá a pod.) dvakrát ročne, spred domácností.  

V riešení boli aj žiadosti občanov o vysporiadanie vlastníckych vzťahov pozemkov.  

Vodomery do domácností 

Od 1.6. nastala zmena v platbe stočného. Do tohto termínu mali mať domácnosti, ktoré 

podpísali zmluvu, namontované vodomery tak, aby ich pracovníci TAVOSu mohli 

skontrolovať. Od tohto termínu bolo stočné fakturované podľa smerných čísel TAVOSu.  

Odsúhlasené bolo zakúpenie programu Win CITY CINTORIN s digitálnym zameraním 

cintorína a vypracovanie digitálnej mapy od firmy TOPSET Stupava.  

 



 

Nové prevádzky v obci 

V obci bola zriadená nová prevádzka na relaxačno-rekondičné služby, poskytované Antonom 

Hanusom v priľahlých priestoroch rodinného domu č. 294.  

V prenosnej bunke vo dvore svojho rodinného domu č. 267 otvorila prevádzku maloobchodu 

Marta Machová.  

V priestoroch bývalého areálu firmy SEMAT bol zriadený výkup železného šrotu a farebných 

kovov firmy ASPOL s. r. o. Bratislava. Obec požadovala, aby doprava z miesta podnikania pri 

vývoze šrotu nebola situovaná cez zastavenú časť obce. Kamiónov a ťažkých nákladných áut 

máme cez obec dosť.  

Zber separovaného odpadu 

Rozšírený bol zber separovaného odpadu. V mesiaci marec bol uskutočnený zber konárov pri 

strihaní stromov a viniča. Ďalej bol zber textilu, nábytku a nebezpečných plastov.  

Na cintoríne bol vybudovaný chodník k hrobom na ľavej strane plotu a rozšírené 

kompotovisko.  

Modernizácia priestorov OcÚ  

Modernizovalo sa aj na OcÚ. Začiatkom júla sa uskutočnila rekonštrukcia okien na budove 

OcÚ. V záujme vylepšenia pracovných podmienok bol zriadený archív pre potreby OcÚ 

v obnovených priestoroch bývalej premietacej miestnosti. Vybudovaná bola aj príručná 

kuchynka s príslušenstvom, tiež pre potreby OcÚ. Zrekonštruovaná bola časť priestorov WC.  

Záujemcovia o internet majú možnosť využívať v kinosále a tiež možnosť pripojenia 

domácnosti na sieť prostredníctvom prevádzkovateľa.  

Všeobecno-záväzné nariadenia VZN 

OZ schválilo VZN o poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia a určení zóny s obmedzením 

prevádzky mobilných zdrojov na území obce.  

VZN, ktorým sa určujú podmienky predaja výrobkov a poskytovania služieb na území trhových 

miestach pred OcÚ a trhový poriadok.  

Schválené bolo VZN, ktorým sa určuje Prevádzkový poriadok cintorína a Domu smútku 

a poplatky za poskytované služby a hrobové miesta.  

Dodatok k VZN o miestnych daniach a poplatkoch za komunálne odpady (od 1.1.2007 sa zvýšil 

poplatok za komunálny odpad na 300 Sk na osobu za rok).   

Pre stavebné pozemky nachádzajúce sa na území extravilánu obce – lokalita Vinohrádky, kde 

je plánovaná výstavba logistického centra a smer Sereď výstavba Veterného parku – mimo 

zóny zastavaného územia, bol schválená ročná sadzba dane 0,50 % zo základu dane. 

V intraviláne zostáva 0 25 %.  

Sponzorstvo 

V uplynulom volebnom období poskytli služby a pomoc najmä firmy a podnikatelia v obci: 

LADAS, TRUCK SERVIS, ZAMA interiér, R&J, MOD, Miroslav Falath, Stolárstvo Jozef 

Martinus, JJJDDD Ing. Čapoš, Slezák a comp., Radko Kováčik, Rudolf Hesko.  

  



Ukončenie pracovného pomeru 

K 31.12. ukončila pracovný pomer na OcÚ Viera Krajčírová.  

UDALOSTI CELOŠTÁTNEHO CHARAKTERU 

Komunálne voľby  

Dňa 2. decembra 2006 sa konali komunálne voľby. Miestna volebná komisia vo Vlčkovciach 

oznámila výsledky komunálnych volieb nasledovne:  

Počet zapísaných voličov 920 

Počet zúčastnených voličov 544 čo je 59 % 

Pre voľby starostu obce bolo odovzdaných platných hlasovacích lístkov 527, neplatných 

hlasovacích lístkov 17. Umiestnenie kandidátov na funkciu starostu obce:  

1. Rudolf Križanovič, ĽS HZDS  280 hlasov – 53 % 

2. Ing. Jarolím Šimo, NEKA  247 – 47 % 

Na budúce štvorročné volebné obdobie sa stal starostom obce Rudolf Križanovič.  

Pre voľby poslancov do OZ bolo odovzdaných platných hlasov 532, neplatných hlasov 12. 

Volených bolo 12 poslancov OZ z celkového počtu kandidátov, ktorých bolo 19. Umiestnenie 

jednotlivých kandidátov bolo nasledovné:  

1. Ing. Sabína Klačová, NEKA 366 hlasov – 69 % 

2. Ing. Peter Uhrovič, HZD  353 hlasov – 66 % 

3. Ing. Jana Poláková, NEKA 298 hlasov – 56 % 

4. Tomáš Bartoš, HZD 289 hlasov – 54 % 

5. Mária Madarová, LS – HZDS 264 hlasov – 50 % 

6. Viliam Ginga, LS – HZDS 259 hlasov – 49 % 

7. Veronika Krajčovičová, LS – HZDS 249 hlasov – 47 % 

8. Mgr. Andrej Caban, SMER 221 hlasov – 42 % 

9. Vladimír Pikna, NEKA 203 hlasov – 38 % 

 

Náhradníci – kandidáti, ktorí neboli zvolení za poslancov OZ Vlčkovce:  

1. Mgr. Ladislav Krechňák, LS – HZDS  189 hlasov – 36 % 

2. Miroslava Repiská, HZD 180 hlasov – 34 % 

3. Ľuboš Valky, LS – HZDS 177 hlasov – 33 % 

4. Ľuboš Šuran, HZD 172 hlasov – 32 % 

5. Zuzana Miháliková, LS – HZDS 163 hlasov – 31 % 

6. Darina Ševčíková, NEKA 114 hlasov – 21 % 

7. Helena Drobná, LS – HZDS 113 hlasov – 21 % 

8. Zdenka Štefunková, LS – HZDS 87 hlasov – 16 % 

9. Daniela Viselková, HZD 87 hlasov – 16 % 

10. Iveta Nemčeková, LS – HZDS 47 hlasov – 9 % 

Poznámka: NEKA – nezávislý kandidát.  

Ustanovujúce zasadnutie OZ 

Obecná rada: Ing. Sabína Klačová, Ing. Peter Uhrovič, Mária Madarová 

Zloženie komisií OZ 

Finančná komisia: Mgr. Andrej Caban, predseda 



Ing. Jana Poláková, Ing. Martin Kudláč 

Stavebná komisia: Ing. Peter Uhrovič, predseda 

Ing. Sabína Klačová, Viliam Ginga, Marián Miškolci, Viera Krajčírová 

Kontrolná a poriadková komisia: Vladimír Pikna, predseda 

Tomáš Bartoš, Jaroslav Kocmál  

Kultúrna a športová komisia: Mária Madarová, predseda 

Veronika Krajčovičová, Miroslav Škorec, MUDr. Darina Marušiaková 

Veľa úspechov! 

28.12.2006 sa konalo posledné ôsme zasadnutie Obecného zastupiteľstva pod vedením starostu 

obce Ing. Jarolíma Šimu. Poďakoval bývalým poslancom a pracovníkom OcÚ za dobrú 

spoluprácu. 

V ďalšej časti prečítala Veronika Krajčovičová znenie Sľubu pre novozvoleného starostu obce. 

Novozvolený starosta obce Rudolf Križanovič potvrdil zloženie sľubu svojim podpisom pod 

text sľubu. Predseda Miestnej volebnej komisie Marián Miškolci mu odovzdal Osvedčenie 

o zvolení starostu, doterajší starosta odovzdal insignie. Novozvolený starosta Rudolf 

Križanovič sa tým ujal vedenia ďalšej časti zasadnutia. Poďakoval občanom za prejavenú 

dôveru a bývalému starostovi  a poslancom za prácu v uplynulom období.  

Novozvolení poslanci OZ zložili Sľub poslanca do rúk starostu obce. Nasledovala voľba 

zástupcu starostu obce, zvolená bola Ing. Sabína Klačová. Zvolená bola trojčlenná Obecná rada 

a 4 komisie OZ.  

V diskusii poďakoval Jaroslav Kocmál v mene SZZ za dobrú spoluprácu predchádzajúcemu 

vedeniu obce a novému vedeniu zaželal veľa úspechov v nadchádzajúcom volebnom období.  

Voľby do NR SR 

Počet voličov zapísaných v zozname  900 

Počet zúčastnených voličov 481 

Počet voličov, ktorí zaslali návratnú obálku z cudziny 2 

Počet voličov, ktorí odovzdali obálku  479 

Počet platných odovzdaných hlasov  476 

 V obci Vlčkovce sa zúčastnilo hlasovania vo voľbách do NR SR 53,44 % občanov.  

17. júna 2006 sa konali voľby do Národnej rady Slovenskej republiky s nasledovným 

výsledkom v obci Vlčkovce:  

1. Ľavicový blok 3 hlasy  0,63 % 

2. Strana občianskej solidarity 1 0,21 % 

3. Misia 21 – Nová kresťanská demokracia 1 0,21 % 

4. Strana demokratickej ľavice 0 0,00 % 

5. Združenie robotníkov Slovenska 1 0,21 % 

6. Kresťansko-demokratické hnutie 61 12,81 % 

7. Slovenská národná koalícia – Slovenská vzájomnosť 4 0,84 % 

8. Aliancia nového občana 2 0,42 % 

9. Hnutie za demokraciu 20 4,20 % 

10. Strana maďarskej koalície 2 0,42 % 

11. Slobodné fórum 15  3,15 % 

12. Občianska konzervatívna strana 2 0,42 % 



13. Prosperita Slovenska  1 0,21 % 

14. ĽS – Hnutie za demokratické Slovensko 54 11,34 % 

15. Agrárna strana vidieka 1 0,21 % 

16. Komunistická strana Slovenska 15 3,15 % 

17. Slovenská ľudová strana 2 0,42 % 

18. SDKÚ – Demokratická strana 75 15,75 % 

19. SMER – Sociálna demokracia 147 30,88 % 

20. Slovenská národná strana 60 12,60 % 

21. NÁDEJ 9 1,89 % 

KULTÚRNO-SPOLOČENSKÝ ŽIVOT 

Fašiangové zvyky bývajú prvou príležitosťou v roku na kultúrne podujatia. Maškarný ples sa 

udržal už len medzi škôlkarmi a žiakmi, tento raz 17. februára. Zhruba o týždeň už bola 

rozlúčka a pochovávanie basy v zaužívanom štýle s hlavným aktérom „pánom farárom“ 

Rudolfom Križanovičom – starostom. Spestrením záveru bolo občerstvenie a fašiangové jedlá 

našich gazdiniek. Sprievod masiek ulicou však chýbal, možno aj pre zlé počasie, sneh a zimu.  

Ubúda aj šibáčov na veľkonočný pondelok. Chladné počasie prekazilo pripravovanú opekačku, 

ale stavanie mája sa v tento deň 30.4.vynechať nemohlo. Po 19. hodine privítal prítomných 

zhromaždených okolo hostinca starosta obce Ing. Šimo.  Veselú náladu navodila spevom 

a tancom Vlčkovanka. Zdarma bolo podávané pivo, kofola a za zvukov disco hudby mládenci 

kopali jamu pre máj. O 21. hodine preniesli mládenci (už nie regrúti) svoju trofej od ihriska 

a okolo 23. hodine už stál oproti hostincu ozdobený máj. Nezniesli však, že im konkuroval máj, 

aj keď z pôvodného vianočného stromu pred OcÚ, tak ho v noci zoťali a preniesli pred byt 

starostu. Tým si silu ani povesť nevylepšili.  

Deň matiek 

Milá bola oslava Dňa matiek 14. mája. Po úvodnom pozdrave starostu obce ukázali deti MŠ čo 

sa naučili počas roka. Pochválili sa aj dvoma pesničkami v angličtine. Mamičky pozdravili aj 

deti ZŠ. Popri spevoch Vlčkovanky sa predstavil nový recitátor Jozef Gabriel.  

Program sprevádzali členky kultúrnej komisie Mária Madarová a Darina Marušiaková.  

Deň detí 

Oslava dňa detí sa konala 10. júna na ihrisku. Deti sa zapájali do rôznych športových súťaží. 

Atrakciou bola jazda na koňoch, darčeky a opekačka. Pri občerstvení si posedeli aj rodičia.  

1336 – 2006, Farkašín – Vlčkovce, 670. ročné 

Významná udalosť sa odohrala v dňoch 30.6., 1. a 2.7. V tieto dni sme si pripomenuli 670. 

výročie prvej písomnej zmienky o našej obci Vlčkovce. bol pripravený bohatý program. 30.6. 

odohrali futbalový zápas žiacke družstvá z Križovian, Opoja, Radošoviec a Vlčkoviec. Vo 

večerných hodinách bolo vystúpenie hudobnej skupiny NEZNÁMI v štýle Country.  

Počas celého dňa bol v reštaurácii HOT POT pri čerpacej stanici OMV „Deň otvorených dverí.“ 

Ďalší deň opäť pokračoval na ihrisku turnajom A – mužstiev Križovany, Opoj, Majcichov, 

Vlčkovce. Zároveň prebiehal turnaj v plážovom volejbale a súťaže pre deti, opekačka a guláš 

party. Vo večerných hodinách vystúpila rocková skupina „SLINA,“ v ktorej účinkoval aj 

spoluobčan Ivan Bóži. O diskotéku sa postaral DJ Viselka z Križovian.  

Vyvrcholením programu bola nedeľa. V kostole bola slávnostná sv. omša (viac v časti Cirkev). 

Obec darovala pre kňaza slávnostné rúcho zlatej farby (ornád). Odpoľudňajší program zahájila 



spevácka skupina Vlčkovanka s konferencierkou Máriou Madarovou. Starosta obce Ing. Šimo 

privítal hostí – starostov okolitých obcí, Dr. Čordášová. Poslankyňa OcÚ Ing. Klačová 

prekvapila prednesom básne.  

GYMNIK – nezabudnuteľný umelecký zážitok 

Nezabudnuteľným umeleckým zážitkom bolo vystúpenie folklórneho súboru GYMNIK 

z Bratislavy. Ich vystúpenie – tance, hudba, spev – dalo oslave správny punc. Dôkazom bol 

niekoľkonásobný potlesk publika a repete.  

Melódie TATRACHEMKY od nášho rodáka 

Melódie dychovej hudby TATRACHEMKA s primášom vlčkovanom Jozefom Šulecom, 

roztancovali v Motoreste ESO hlavne postarších, ale aj hostí. Nový nájomník reštaurácie sa 

prezentoval „borovičkou zadarmo.“  

OcÚ pri tejto slávnostnej príležitosti pripravil pre každú domácnosť suveníry s logom obce – 

pero, tašku, otvárač na fľaše a vydarenú pamätnú publikáciu s názvom „Prechádzka po 

Vlčkovciach.“ Je stručnou ukážkou toho, čo v obci máme, čo sa uskutočnilo a pribudlo. Na jej 

príprave sa podieľali Ing. Jarolím Šimo, spracovala Vierka Krajčírová, fotogradickým 

materiálom prispel aj František Vidlička, tlač Michal Behúl.  

Rozlúčka s letom  

26. a 27. augusta za pekného počasia bola rozlúčka s letom. V prvý deň bol futbalový turnaj 

o pohár starostu obce. Druhý deň „grilpárty“ a nostalgické popoludnie v Motoreste ESO.  

62. výročie SNP 

62. výročie SNP si pripomenula skupinka občanov a Vlčkovanka pri pomníku padlých pred 

kostolom. Odzneli piesne Tichá noc, tmavá noc, Spod Tatier čierňava, báseň predniesla MUDr. 

Marušiaková. Starosta obce Ing. Šimo pripomenul tieto udalosti so spomienkou na našich 

občanov, ktorí sa SNP zúčastnili.  

Hodová nedeľa 

Počas peknej hodovej nedele bolo veselo na ihrisku. Deti sa tu vyšantili na kolotočoch, dospelí 

si vyskúšali presne oko v strelniciach. Peňaženka sa vyprázdňovali veľmi rýchlo. Jedna jazda 

na kolotočoch stála 20 – 30 Sk, čo kedysi bolo za 1 Sk, nehovoriac už o prehnaných cenách 

hračiek, sladkostí, či jadierok, ktoré ponúkali „klamári.“ Starí páni si tradične zahrali futbal za 

účasti súperov z Opoja.  

Predstavovanie kandidátov 

Blížil sa čas komunálnych volieb. Kandidáti sa v každej obci predstavovali 24.11. Svojim 

programom sa predstavili dvaja kandidáti na funkciu starostu obce a kandidátov na poslancov 

OZ predstavili predsedovia politických strán – hnutí.  

Popoludnie s Mikulášom a s dôchodcami 

Nedeľné popoludnie 3.12. bolo stretnutie detí s Mikulášom, ktorým bol sponzor Henrich 

Barčák. Predvianočná nedeľa 17.12. patrila našim dôchodcom. V úvode posedenia sa 

predstavila nová riaditeľka školy Mgr. Delinčáková. Zároveň uviedla program škôlkarov 

a žiakov.  

Dôchodcov a hostí, medzi nich zavítal aj pán farár Škriputa, privítal a pozdravil pán starosta 

Šimo.  

  



Štedrý večer v rodine 

Vlčkovanka predviedla pásmo vianočných zvykov „Štedrý večer v rodine.“ Posledná pieseň 

Tichá noc, svätá noc znela sálou na záver programu. Nový starosta pán Križanovič pridal 

pozvanie na malé občerstvenie a prítomným odovzdal pozornosť OcÚ vianočné salónky.  

Odchádzajúci starosta obce občanom 

22.12. cestou miestneho rozhlasu poďakoval starosta Ing. Šimo občanom, sponzorom 

a poslancom za spoluprácu so želaním šťastne prežitých Vianoc a nového roka.  

Poznámka: V priebehu roka bola v miestnom rozhlase odvysielaná spomienková relácia pri 

príležitosti 61. výročia oslobodenia obce (3. apríla).  

Vlčkovský občasník 

Poučoval: Ako budeme voliť. Nespaľujme odpady. Likvidácia jednotlivých druhov odpadov. 

Znečisťovanie ovzdušia, pôdy, vody.  

Informoval: www.vlckovce.sk. 10 ročná činnosť dôchodcov. Kultúrne podujatia v obci. 

Nešváry našej dediny.  

Informačný spravodaj Vlčkovský občasník vyšiel v dvoch číslach, pripravila Viera Krajčírová, 

vydal OcÚ v náklade 380 a 400 kusov. Dostal sa do každej domácnosti a čítal sa výborne, 

jedným dychom. Prvé číslo bolo pozvánkou na oslavy 670. výročia obce a súčasťou bulletinu 

Prechádzka po Vlčkovciach. V druhom sme sa dozvedeli, že už máme webovú stránku na 

internete. Stačí si kliknúť na www.vlckovce.sk a sme na virtuálnej návšteve Vlčkoviec. 

V obsiahlom článku zhodnotil starosta Ing. Šimo 4-ročné funkčné obdobie a plán ďalšieho 

volebného obdobia 2007 – 2010.  

MIESTNA KNIŽNICA 

Pre Miestnu knižnicu bol schválený nový Štatút obecnej knižnice, Knižničný a výpožičný 

poriadok. Ročné zápisné pre deti do 14 rokov je 10 Sk, pre študentov a dospelých 20 Sk. Medzi 

čitateľmi sú žiaľ aj takí, ktorí požičané knihy nevrátili. Počet knižných jednotiek bol 4 614 ks. 

Z toho bola odborná literatúra pre dospelých 396 ks, krásna literatúra pre dospelých 2 569 ks, 

odborná literatúra pre deti 229, krásna literatúra pre deti 1 420 ks.  

Spolu bolo za rok 1 341 výpožičiek. Najväčší záujem bol o krásnu literatúru pre dospelých 

v počte 485, potom krásna pre deti 199, odborná pre deti 140, odborná pre dospelých 44 

výpožičiek. Vypožičaných bolo 52 periodík. Registrovaných bolo 67 čitateľov, z toho 32 detí 

do 15 rokov.  

ZDRAVOTNÍCTVO 

Obvod Vlčkovce – Križovany 

S praktickou lekárkou MUDr. Annou Vargovou boli v OZ prejednané námietky občanov na 

ordinačné hodiny. Pani doktorka vysvetlila problém odčlenenia ambulancií, súčasná legislatíva 

nedovoľuje, aby dvaja lekári v obvode prevádzkovali ambulancie. Ubezpečila, že bude 

pacientom čo najviac ústretová.  

Od 1.9. boli zrušené 20 Sk poplatky u lekárov, 50 Sk poplatok za pobyt v nemocnici na 1 deň. 

Od 1.10. bol znížený poplatok za recept v lekárni z 20 Sk na 5 Sk. Poplatok 50 Sk za lekársku 

pohotovosť zostal.  

  

http://www.vlckovce.sk/
http://www.vlckovce.sk/


ŠKOLSTVO 

Základná škola 1. – 4. ročník s materskou školou  

Kalendárny rok sa začína v škole na prelome školských polrokov. Po vianočných prázdninách, 

ktoré trvali do 3.1. vystriedala oddych usilovná práca na zavŕšení prvého polroka školského 

roka 2005/2006. Prvý polrok skončil 31.1. vyhodnotením činnosti a rozdaním vysvedčení.  

Dobré výsledky oslávili žiaci i pani učiteľky spolu so starostom obce a rodičmi 17.2. na 

karnevale. Tanec, občerstvenie, predstavenie a ocenenie masiek, sprevádzali toto príjemné 

popoludnie v Školskej jedálni.  

Prejavom úcty a vďaky mamičkám bola oslava Dňa matiek. Všetci žiaci spolu s p. učiteľkami 

nacvičili program, i keď s malou trémou, ale potešili.  

Ľúbim kvety, ľúbim vtáčky, 

každú hračku maličkú, 

lež najväčšmi zo všetkého, 

ľúbim svoju mamičku. 

 

Športové olympiády 

Dňa 25.5. sa naši zúčastnili Olympiády malotriednych škôl „Sito pre talenty“ v Malženiciach. 

Súťažili so žiakmi z Opoja, Dolného Dubového, Pavlíc, Bohdanoviec, Dubovian a Malženíc. 

Naši obsadili po celkovom vyhodnotení 5. miesto. Tí najúspešnejší si vybojovali diplomy 

a medaily.  

7.6. opäť súťažili na Športovej olympiáde malotriednych škôl Trnavskej oblasti v Dubovanoch. 

Z našej školy boli úspešní žiaci 4. ročníka. Barbora Bóžiová – 1. miesto v mini maratóne 

a Jakub Mihálik.  

Školský výlet 

Dlho očakávaný deň bol 13. jún, kedy sa konal školský výlet do kúpeľného mesta Piešťan. 

Tešili sa na cestu vlakom, veď niektorí cestovali vlakom prvýkrát. Aj kolonádny most prešli 

vláčikom, dokonca rozprávkovým. Na plavbe loďou po Slňave ich sprevádzal kŕdeľ čajok. Bolo 

čo obdivovať.  

Školský rok sa náhli, ženie, už tu máme vysvedčenie 

28.6. navštívili mesto Sereď, prezreli si mestský park s množstvom starých domov a kaštieľ. 

Slávnostné ukončenie školského roka bolo 30. júna.  

Školský rok 2006 – 2007  

Po dvoch mesiacoch prázdnin sa znovu otvorila brána školy. Školský rok 2006 – 2007 sa začal 

4.9. Žiakov, hostí a ostatných prítomných privítala nová pani riaditeľka Carmen Delinčáková. 

Starosta obce Ing. Šimo odovzdal prvákom darčeky.  

Zmena nastala aj v pedagogickom kolektíve, nastúpila nová pani učiteľka Dušana Šarvaicová. 

Prehľad tried a žiakov: celkový počet žiakov školy 18.  

1. trieda – 1. ročník 9 žiakov, 4. ročník 2 žiaci. Triedna učiteľka Mgr. Carmen Delinčáková.  

2: trieda – 2. ročník 2 žiaci, 3. ročník 5 žiakov. Triedna učiteľka Mgr. Dušana Šarvaicová.  

Vychovávateľka v Školskom klube Marta Kudláčová. Učiteľka náboženskej výchovy Mgr. 

Jarmila Horváthová.  

Dopravná výchova aj s dopravnou políciou 

12.10. navštívili žiaci 3.a 4. ročníka dopravné ihrisko v Galante. Najskôr sa zoznámili s teóriou, 

odpovedali na otázky, vypočuli si rozprávky s dopravnou tematikou. Potom nasledovalo 



praktické precvičenie na kolobežkách a bicykloch. Dopravná výchova pokračovala aj 15.11. 

Do školy zavítala dopravná polícia. Žiaci si zopakovali pravidlá správania na ceste, oboznámili 

sa s povinnou výbavou bicykla a s niektorými pomôckami policajtov. Za správnu odpoveď bol 

darček.  

Divadielko „Žu-žu“ 

Divadielko „Žu-žu“ prišlo do školy 29.11. V rozprávke o zvieratkách sa poučili o správnej 

starostlivosti o zuby.  

„Pekielko a Anjelinka“ 

December patril Mikulášovi, prišiel aj s čertom 5.12. a s darčekmi od sponzorov. 6.12. 

navštívili Betlehem a Vianočné trhy v Trnave a divadlo „Pekielko a Anjelinka.“ Rok ukončili 

posedením pod Vianočným stromčekom.  

Materská škola 

Dlhodobá práceneschopnosť 

Z dôvodu práceneschopnosti pani učiteľky Márie Bartošovej vyučovala od januára počas 

celodennej prevádzky iba p. uč. Helena Štefunková. Od 23.1. bola na zastupovanie v druhej 

smene od 10.30 hodiny prijatá Mgr. Eva Magulová, v rannej smene vyučovala p. Štefunková.  

Vyučovanie anglického jazyka 

Novinkou v MŠ bolo vyučovanie anglického jazyka. Prihlásených bolo 7 detí, z toho 6 

predškolákov. Vyučujúca Dušana Šarvaicová dochádzala z Modranky. Vyučovanie prebiehalo 

dvakrát týždenne. Poplatok za dieťa bol 60 Sk za jednu vyučovaciu jednotku (120 Sk za týždeň). 

Masky od výmyslu sveta 

Aj škôlkari sa zabávali na fašiangovom karnevale 17.2. Pri hudbe, občerstvení a v pekných 

maskách ich obdivovali rodičia.  

Pre mamičky a babičky 

Na Deň matiek predviedli mamám a babkám svoje vedomosti. Pôsobivé bolo jednotné 

oblečenie dievčat v bielych blúzkach a červených sukničkách, chlapci v tmavých nohaviciach. 

Odmenou boli sladkosti od starostu a potlesk.  

Výlet do Bojníc 

Z príležitosti MDD mali pripravené športové súťaže, maľovanie na chodník pred školou, 

návštevu kina, diskotéka. Dňa 9.6. sa všetky deti spolu s rodičmi zúčastnili výletu do Bojníc. 

Obdivovanie zvierat v ZOO bolo nekonečné.  

Ako to vyzerá v ZŠ si boli pozrieť 14.6. S prvákmi si vymenili darčeky a predniesli báseň 

„Škôlkari prvákom.“  

Budúci prváci sa 30.6. rozlúčili s MŠ a s pani uč. Štefunkovou a Bartošovou. Tým sa za 

prítomnosti starostu obce a rodičov skončil šk. rok 2005/2006.  

Z dôvodu čerpania dovoleniek pracovníkov školy a úspory finančných prostriedkov, prevádzka 

v MŠ počas prázdnin nebola.  

Mama varí slíže, bude hostina, 

pozeráme aký dym ide z komína. 

Keď je to dym zelený, tvár mám usmiatu, 

budeme mať na obed misu špenátu. 

Škôlkari prvákom – rozlúčka s MŠ 



Zmeny v novom školskom roku 

V novom školskom roku 2006/2007 nastala zmena pracovníkov. Namiesto pani učiteľky 

Bartošovej nastúpila vyučujúca Ivana Piknová.  

Kuchárka v ŠJ Lýdia Vašková odišla na starobný dôchodok a vystriedala ju Mária Kolárová. 

Prácu školníčky a upratovačky MŠ aj ZŠ naďalej vykonávala Martina Gulová, pomocná 

kuchárka zostala Rozália Plechlová aj administratívna pracovníčka Žofia Demovičová.  

Organizácia výuky 

Počet zapísaných detí bol 23. Vyučovalo sa v zmiešanej jednotriedke. Anglický jazyk 

vyučovala Mgr. Dušana Šarvaicová formou krúžku bez poplatku.  

Dňa 26.10. odišla do dôchodku pani uč. Mária Bartošová.  

Starostlivosť a bezpečnosť a zdravie 

Spolu so žiakmi ZŠ sa zúčastnili besedy s príslušníkmi dopravnej polície. Aj pre najmenších to 

bol veľký zážitok. Zaujalo a poučilo ich bábkové divadielko „Zúbky moji kamaráti.“  

V rámci starostlivosti o zdravie, pripravili pre rodičov ochutnávku nátierok.  

Predvianočné aktivity detí 

3.12. privítali Mikuláša na obecnej oslave pekným programom. Mikuláš s čertom prišiel aj 5.12. 

do škôlky. Za básničky a pesničky otvoril vrece so sladkosťami. Pekným programom potešili 

aj dôchodcov na vianočnom posedení. Spoločne s rodičmi sa radovali pri zdobení medovníkov 

pred Vianocami 18.12. Kalendárny rok ukončili besiedkou pod jedličkou. Koledovaním na 

OcÚ a v obchode sa poďakovali za sponzorskú pomoc.  

CIRKEVNÝ ŽIVOT V OBCI 

Prvý sviatok Nový rok (Slávnosť Panny Márie Bohorodičky) je každoročne dňom nových 

predsavzatí, očakávaní a úprimných blahoželaní. Aj veriaci sú si akosi bližšie k sebe, cesta na 

prvú novoročnú omšu alebo z nej je obohatená stiskom rúk a želaniami – hlavne zdravia.  

Dobrá novina – úspešná 

Na „Tri krále“ – sviatok Zjavenia Pána, okrem svätenia príbytkov, navštívili rodiny vinšom 

naši koledníci. Pre dobrú novinu vykoledovali 9 055 Sk. V zbierke na charitu obetovali veriaci 

5 525 Sk.  

Hromnice 

Obrad požehnania sviec „hromnničiek“ bol 2. februára. Je to sviatok Obetovania Pána – 40 dní 

od narodenia Ježiša.  

Popolec 

Koniec fašiangového obdobia, popolcová – škaredá streda, pripadol na 1. marec. Sypanie 

popola na znamenie – prach si a v prach sa obrátiš.  

Veľká noc – radosť, utrpenie, smútok 

Prvé tri veľkonočné sviatky sme slávili aj s procesiou na Vzkriesenie s pátrom Stanislavom. 

Veľkonočná nedeľa 16.4. bola už s našim pánom farárom, umocnená krstom malej Natálie 

Antalovej. No poobede bol opak, pohreb spoluobčana Antona Šimu. Takže sme mali všetky 

obrazy Veľkej noci – radosť, utrpenie, smútok.  

Povedali si „Áno“ 

Veselšie, i keď po celodennom daždi bolo o týždeň 29.4., kedy spečatili manželstvo Lucia 

Horváthová a Juraj Ležovič z Abrahámu.  



Rádio Lumen aj u nás 

V nedeľu Dobrého pastiera 7.5. bola zbierka na podporu bohosloveckého seminára. 14.5. zase 

zbierka na kresťanské médiá s výnosom 5 415 Sk. Uvítali sme dosah rádia Lumen aj v našom 

regióne, doteraz vysielalo len pre okolie Banskej Bystrice.  

Prvé sväté prijímanie 

Slávnostná sv. omša s doprovodom mládežníckej skupiny TECUM bola 11.5. Našich 8 detí (5 

dievčat a 3 chlapci) prijali prvýkrát sviatosť Eucharistie. Každé z detí sa zapojilo básničkou do 

ďakovného príhovoru.  

Sviatosť krstu 

Malý Jakub Trnka mal slávnostný krst 4. júna. Na sviatok Božieho Tela 15. júna bola procesia 

ulicou ku štyrom oltárom s pátrom Stanislavom Kokoviczom. Páter Stanislav sa stal už 

súčasťou sviatkov u nás. Keďže v tomto období slávil 20. výročie kňazstva, za veriacich sa mu 

poďakovala a poblahoželala Anna Králiková. Mnohí sme sa s ním stretávali aj na bohoslužbách 

v kostole sv. Jozefa v Trnave. Na jeseň sem sa dozvedeli, že odišiel do rodného Poľska. Smutná 

správa o úmrtí pátra Stanislava zarmútila veriacich v predvianočnom období.  

„Halier Sv. Petra“ tradičná zbierka pre Svätého Otca bola na sviatok Petra a Pavla. 

Obetovaných bolo 3 415 Sk.  

Vďaka Pánu Bohu za všetko, čím obdaril našich obyvateľov počas 670 rokov trvania našej 

obce.  

Spomínaná už bola slávnostná sv. omša 2.7. pri príležitosti 670. výročia prvej písomnej 

zmienky o našej obci. Obetné dary niesla krojovaná skupina spolu s darom OcÚ. Slová vďaky 

predniesla na záver omše MUDr. Marušiaková. Zdôraznila, že sme prišli do chrámu hlavne 

preto, že chceme poďakovať Pánu Bohu za 670 rokov, ktoré prežila dedina bez veľkých 

pohrôm. Vďaka všetkým našim predchodcom, ktorí stavali a udržiavali naše kostoly, vďaka 

i tým, ktorí šírili vieru v Boha v našej obci. Vďaka patrí aj dôstojnému pánovi za predložené 

prosby, za tých čo odišli do večnosti, ako aj za nás, aby v našej obci vládol pokoj a bratská 

láska.  

RNDr. Matúš Kocian – novokňaz  

Dejvice – Rím – Praha 2006 

Ďalšia milá slávnosť bola 30.7. Priamo z Prahy prišiel udeliť novokňazské požehnanie 

novokňaz RNDr. Matúš Kocian, narodený 10.10.1969 v Trnave.  

Matka MUDr. Eva Kocianová, rod. Chobotová je rodáčka z Vlčkoviec. Matúš úprimne vyznal 

spomienky na detstvo prežité v čase prázdnin až do veku 13 rokov vo Vlčkovciach „u babky 

a dedenka Chobotových.“ 

Omšu vysluhoval spoločne s našim pánom farárom. Bol dojatý zo slávnostného prijatia. Určite 

naň zapôsobili naše kroje, v ktorých niesli obetné dary (D. Marušiaková, M. Gabriel, B. 

Štefáková, Ľ. Matúš, M. Škarítková). Nechýbal symbolický bochník chleba a kytica kláskov od 

detí Karinky a Šimonka. Blahoželanie a poďakovanie predniesla Mirka Škarítková, spolu 

s Ľubošom Matúšom odovzdali kyticu kvetov.  

V kostole i vonku po omši vládla milá, úprimná atmosféra. Matúš s rodičmi sa odvďačili 

malým agapé z Prahy priniesli chutné české svadobné koláčiky. Kto mal chuť mohol si aj pripiť 

vínkom.  



Vzácne boli pamätné obrázky z kňazskej vysviacky, na ktorých boli jeho maľby – motýľ, 

chrobák a bodliak. Hlbokosť a a prepojenosť jeho prírodovedného a bohosloveckého štúdia 

vyjadruje motto na týchto obrázkoch.  

O dva týždne poslal Dr. Kocian ďakovný list za krásne a vrelé prijatie. Ubezpečil, že 

v modlitbách sa bude za nás modliť a prosil aj o modlitby za neho.  

„Jak nesčetná jsou tvá díla, Hospodine! Všechno jsi moudře učinil, země je plná tvých tvorú.“ 

(Žalm 104,24) 

Prosíme Ťa, daruj mu všetky milosti v jeho povolaní. Ochraňuj a prihováraj sa za nášho 

bohoslovca.  

Študentom Teologickej fakulty v Bratislave sa od septembra stal Ľuboš Matúš. Spevom sa 

zaradil do Zboru, ktorý doprevádzal latinskú omšu v Dóme Sv. Martina.  

Sľúbili si vernosť 

26. augusta od rána čakala na svadobčanov a nevestu z Trnavy vyzdobená predzáhradka pred 

domom Krajčovičových. Manželský sľub si totiž v kostole dali Radovan Krajčovič a Eva 

Ušáková.  

Slávnostná omša bola na hody. Opäť s krojovanou skupinou pri obetovaní.  

Sviatosť birmovania 

Ďalšia slávnosť bola 29.10. Vo vymaľovanom farskom kostole v Križovanoch prijalo Sviatosť 

birmovania spolu 51 birmovancov. Celebroval otec biskup Vrablec.  

Sumou 6 040 Sk prispeli veriaci pri zbierke na misijnú nedeľu 22. októbra.  

Obnovený hrubý kríž 

Spomienka na zosnulých sa tentoraz konala v kostole pri večernej omši 2.11. Na cintoríne bola 

totiž hrozná zima. Pred týmito sviatkami bol zrekonštruovaný a vybielený hlavný „hrubý kríž“ 

na cintoríne. Tesne po sviatkoch sa zmenil na čierny. Možno vplyvom silného vetra bol celý 

zadymený. V priebehu týždňa bol znovu obnovený.  

Zlatá svadba 

Pekný dátum 11.11. si vybrali za svadobný deň a v ten istý dátum si obnovili manželský sľub 

pri „zlatej svadbe“ – 50. výročí sobáša manželia František a Františka Šuranoví. Ich spomienka 

na prežité roky je v závere záznamu.  

Rozlúčili sme sa 

15.11. sme sa rozlúčili s obetavou veriacou pani Helenou Bóžiovou. Zaslúži si spomienku, 

pretože veľa voľného času popri svojej veľkej rodine venovala starostlivosti o kostol, výzdoba, 

upratovanie, modlitby.  

Výsledok zbierky na charitu 3.12. bol 7 658 Sk.  

Čas vianočný – zvon polnočný 

Rodiny, ktoré prejavili záujem a prihlásili sa v kostole, navštívil 5.12. Mikuláš s darčekmi. To 

sa už čas prehupol do Vianoc. Čakal nás vyzdobený vianočný strom. Polnočnú omšu sme prežili 

s dôstojným pánom Vaškom, síce bez zvukov organu. Vianočné piesne pred omšou aj počas 

nej doplnila Vlčkovanka.  

Betlehemské svetlo do príbytkov 

Usilovní miništranti vyzbierali pri nosení Betlehemského svetla 7 900 Sk.  



Záver starého roka 

V posledný deň roka na Silvestra bola omša spojená s krstom malej Soni Márii Smákovej. Na 

záver oboznámil pán farár s krátkou štatistikou: stav na knižke činil 134 000 Sk, obecný úrad 

prispel čiastkou 20 000 Sk. V priebehu roka bolo 5 krstov, 8 pohrebov, 2 sobáše. 

Krátkou ďakovnou pobožnosťou v toto nedeľné posledné popoludnie s d. p. Petrom Vaškom 

sme ukončili starý rok 2006.  

Spolky veriacich 

Skupina veriacich, prevažne žien je zapísaná v Spolku sv. Ruženca. Spolok má 120 členov. 

Každý člen sa denne modlí 1 desiatok, ktorý sa mesačne obmieňa.  

V spoločenstve Bratstva Božského Srdca Ježišovho je zapísaných 44 členov. Každý deň sa 

jeden člen modlí Deviatnik k Božskému Srdcu, teda 1 člen 9 dní v roku.  

POLITICKÉ STRANY – HNUTIA – ORGANIZÁCIE – KLUBY – SPOLKY 

Výbor Miestnej organizácie Ľudovej strany – Hnutie za demokratické Slovensko pracoval 

naďalej v dvojčlennom zložení, predseda Rudolf Križanovič a tajomníčka – pokladníčka Mária 

Madarová. Členskú základňu sa podarilo rozšíriť na 10 členov.  

V správe o činnosti za tento rok vyjadrili optimistický pohľad na budúcnosť. ĽS – HZDS sa po 

parlamentných voľbách stala kľúčovým článkom koalície. Na čele so SMERom sa podarilo 

znížiť enormné zdražovanie pohonných hmôt, zrušenie poplatkov v zdravotníctve, študijné 

poplatky na vysokých školách. Posilňujúci trend dosiahol kurz koruny voči EURO, USD, 

LIBRE. Postupne sa znižuje miera nezamestnanosti. Dúfajú, že Slovensko sa odrazilo od dna 

priepasti rastúcej životnej úrovne. Je preto v záujme výboru MO ĽS – HZDS udržať a prijať 

k rozvoju obce.  

Prvenstvo v komunálnych voľbách 

Napriek malému počtu členov a nízkym sponzorským príspevkom, nezostali v aktívnej činnosti 

obci.  

Starostom obce sa po komunálnych voľbách stal nominant ĽS – HZDS Rudolf Križanovič.  

Okresný a krajský snem ĽS – HZDS 

Spolu s tajomníčkou sa zúčastnili na Okresnom sneme v Zavare a na Krajskom sneme 

v Bučanoch, aktívne pracujú v Okresnom predstavenstve ĽS – HZDS.  

Aktívna činnosť v obci 

Aktívne sa zapájali do kultúrno-spoločenského života v obci. Pán Križanovič je už 

neodmysliteľnou postavou farára pri pochovávaní basy, člen výboru ZO SZZ.  

Pani Madarová konferencierka a speváčka Vlčkovanky, pani Kudláčová vedie MO SZČK.  

Bezplatnú poradenskú právnu pomoc obci poskytuje Mgr. Krechňák.  

Zastúpenie v OZ 

V novom volebnom období boli za poslancov OZ zvolení dvaja nominanti a jeden člen ĽS – 

HZDS. Zastúpenie majú v dvoch zo štyroch komisií OZ a v OR (Obecnej rade).  

Pri príležitosti „Babieho leta“ organizovali posedenie s občanmi pri jeleňom guláši, pive 

a vínku. Výbor MO ĽS – HZDS verí, že svojich úloh sa zhostia k spokojnosti všetkých 

občanov.  

  



MO – HZD  

Predseda Hnutia za demokraciu Marián Miškolci bol predsedom volebnej komisie 

v komunálnych voľbách. Pre lepšiu orientáciu pri výbere kandidátov, cestou Vlčkovského 

Občasníka pozýval občanov v mene volebnej komisie na predstavovanie kandidátov a ich 

volebného programu.  

Zastúpenie v OZ 

Do OZ boli zvolení dvaja členovia HZD. Spolu s predsedom MO – HZD majú zastúpenie 

v dvoch komisiách. Aktívnym členom v OZ ale aj v MO SZZ je Ing. Peter Uhrovič.  

Stretnutie s Mikulášom  

Ani tento rok nezabudli na deti. Pre všetky deti do 14 rokov pripravili stretnutie s Mikulášom 

a sponzorsky zabezpečili mikulášske balíčky.  

ZO SZZ 

Tradícia Slovenského zväzu záhradkárov sa udržiava. Výbor pod vedením Ing. Petra Uhroviča 

zasadal sedemkrát, uskutočnili sa 2 členské schôdze. Pribudol 1 nový člen. Členskú schôdzu 

z príležitosti 45. výročia založenia našej ZO SZZ navštívil aj predseda OV SZZ Karol Cvičela, 

tajomník OV SZZ Emil Maška a prof. Jozef Vida, DrSc. Pri tejto príležitosti prevzali okresné 

vyznamenanie Ing. Peter Uhrovič, Fridolín Dano, František Smák a Anna Kocmálová.  

Degustácia vín 

95 vzoriek, 52 vinárov, 14 obcí 

Degustácia vín našich záhradkárov sa rozširuje do okolia. V tomto roku sa jej zúčastnili popri 

domácich vystavovateľoch aj pestovatelia z Križovian, Majcichova, Dolných Orešian, Hornej 

Krupej, ďalej z obcí Suchá nad Parnou, Šúrovce, Veľká Mača, Zeleneč, Zavar, Galanta, 

Trakovice, Cífer a Šoporňa, v počte 52 osôb.  

Spolu bolo degustovaných 95 vzoriek vín, z toho 77 bielych a 18 červených. Pri 20 bodovom 

hodnotení bolo udelených 37 zlatých, 50 strieborných a 8 bronzových medailí.  

Šampiónom bielych vín sa stalo Chardonnay roč. 2004 Jozefa Bachratého – Zeleneč, červených 

Alibernet roč. 2005 akostné od Farmy Majcichov.  

Cena starostu za najlepšie domáce víno: Devín 2004 výber z hrozna, František Smák. 

Frankovka modrá 2005 akostné, František Smák.  

Naši záhradkári boli úspešní aj u susedov. Z Križovian si doniesli ocenenie zlato – šampión 

a striebro Ing. Peter Uhrovič, striebro Viliam Ginga, František Smák dvakrát striebro, striebro 

– šampión a bronz.  

Trnavské noviny TH EXTRA aj o našich vinároch 

Trnavské noviny TH EXTRA č.4/29.1.2997 uviedli článok V Trnave požehnali mladé vína: 

„Po tri 7-decové fľašky mladého vína bieleho i červeného prinieslo do pivnice trnavskej 

reštaurácie 42 profesionálnych i amatérskych vinárov zo 17 miest a obcí západoslovenského 

regiónu. Každý, kto sem doniesol vzorky, si po požehnaní jednu fľašku vezme domov, aby ju 

vystavil v pivnici svojmu Urbanovi.“ Ďalej sa písalo: „S vínom sa mi darilo dobre, trocha horšie 

to bolo so zdravím. Práve, keď bolo treba striekať, som laboroval. Trošičku som zmeškal, ale 

aj tak sa mi podarilo dosť dobre kvalitné prírodné vínko. Má pekný buket i farbu.“ Povedal 

František Uhrovič z Vlčkoviec, ktorý sa stará vo svojom vinohrade o 150 koreňov vinnej révy. 

„Som taký troškár, dorábam iba pre seba“ skromne dodal vinohradník, ktorého víno zaujalo 

organizátorov. „Tohtoročné vína si vychutnávajú tí, ktorí ich majú radi so zbytkovým cukrom. 

Dobrí vinári sa aj s týmto dokázali vysporiadať a urobili plne harmonické vína,“ povedal pre 



náš týždenník František Uhrovič z Vlčkoviec. Na fotografii si s pohárikom vína pripíjali naši 

vinári František Smák a Filip Uhrovič. Autorka článku si zahrala s menami. Pán Filip Uhrovič 

potvrdil, že okrem poslednej časti šlo o jeho výpoveď.  

Bože požehnaj nás, daj nech toto víno prijmeme ako dar Tvojej lásky k nám. 

Ján Orosch, pomocný biskup 

(týmito slovami žehnal vína) 

3. Celoštátna výstava vín – zlato, striebro 

Pán Filip Uhrovič svojho Urbana má. Drevenú sochu Urbana, patróna vinohradníkov spolu 

s diplomom a zlatou medailou dostal ako ocenenie na 3. Celoslovenskej výstave vín 

s medzinárodnou účasťou v Skalici. Toto ocenenie „Víťaz“ získal za odrodu Tramín červený 

2003, v roku 2006. Ing. Peter Uhrovič tu získal striebro za Rizling vlašský, tak isto Ing. Ján 

Krajčovič zlato za Rizling vlašský a zlato za Chardonnay, František Smák za odrodu Devín 

zlato a za Leanku bronz. Vinári teda žali úspechy! 

Výstava ovocia, zeleniny, kvetov a poľovníckych trofejí 

Tradičná Výstava ovocia, zeleniny a kvetov sa uskutočnila 24.9. v jedálni ZŠ, spolu s výstavou 

poľovníckych trofejí. Už pri vchode na dvore vítali návštevníkov posedením so srnčím gulášom 

a burčákom. Vstup do jedálne zdobil rozkvitnutý modrý encián pestovateľky Alžbety 

Šenkovičkovej. Zaujímavo bol naaranžovaný zeleninový kôš Tibora Demoviča, indické uhorky 

Ing. Jána Martinkoviča, bezkôstkové hrozno F. Uhroviča, ale aj fotografie V. Gingu 

o francúzskom víne – sud.  

Medzi trofejami zaujali vypchávky kormorána, sojky, bažanta, kožušiny, prepracované kosti 

lebky, fotky srnca zabitého autom nad bývalým Hliníkom.  

Zahanbiť sa nedali ani naše kuchárky. Prekvapili starodávnymi jedlami ako štrudla, pagáče, 

vianočka, mrežovník, rožky... Pripravili ich Veronika Fuknová, Veronika Krajčovičová, 

Terézia Uhrovičová, Anna Brezíková, Rozália Plechlová.  

Ovocie, zelenina spestrili obedy v školskej jedálni.  

Informovanosť občanov 

Členovia ZO mali možnosť zúčastňovať sa prednášok poriadaných OV SZZ. O termíne konania 

ako aj v obsahu boli informované miestnym rozhlasom. Reláciami v rozhlase a informáciami 

vo vývesnej skrinke pred OcÚ boli aj ostatní občania informovaní o ochrane rastlín. Podľa 

požiadaviek členov boli zabezpečené publikácie Ochrana rastlín a Kalendár záhradníctva.  

Družobný zájazd 

Predseda ZO Ing. Uhrovič a členovia Viliam Ginga a Ivan Viselka sa zúčastnili družobného 

zájazdu v Břeclavi, ktorý organizoval OV SZZ. 

Školenia 

Školenia funkcionárov v Trakoviciach sa zúčastnil Ing. Uhrovič, Jaroslav Kocmál a Viliam 

Ginga.  

Čestné uznanie za zásluhy a rozvoj SZZ 

Pri všetkých aktivitách nezabudli ani na svojich členov jubilantov – päťdesiatnikov. Dňa 21.12. 

sa dožil 90 rokov dlhoročný člen Štefan Horváth. Pri tejto príležitosti mu bolo odovzdané 

Čestné uznanie za zásluhy a rozvoj ZO SZZ.  

Materiálnu a finančnú pomoc organizácii poskytol OcÚ, sponzorský príspevok Rudolf 

Križanovič.  



Miestna organizácia Slovenského zväzu červeného kríža 

Členky výboru MO SZČK pod vedením Renáty Kudláčovej organizovali spoločný odber krvi. 

Po odbere pripravili občerstvenie z prostriedkov rozpočtu OcÚ. V poslednom období sa 

uskutočňuje odber v klubových priestoroch, kam dochádza za darcami pojazdná transfúzna 

stanica.  

Spoločný odber krvi sa uskutočnil 16.6., 17.2. a posledný 25.10. Štedrými darcami boli: Jozef 

Koštial, Marta Králiková, Anna Vöröšová, Viliam Ginga, Vincent Brestovanský, Pavol 

Mihálik.  

Klub dôchodcov 

Na návšteve v Pustých Úľanoch 

V Klube dôchodcov bol počet zapísaných členov 65. začiatkom februára sa aktívne členky 

spolu so starostom obce Ing. Šimom zúčastnili Ochutnávky starodávnych jedál v Pustých 

Úľanoch. Aj naše ženy prispeli svojimi výrobkami. Prívozníková Anka priniesla fánky, Božka 

Štefáková mrežovník, Vierka Krajčovičová rybu – bábovku, Vierka Fuknová pagáče, Anka 

Brezíková pajgle, Jožka Kubíčková batôžky a tiež Hedka Doktorová.  

Dovolenka seniorov 

V júni sa zúčastnilo 20 členov a priateľov týždennej rekreácie v Ľubovianskych kúpeľoch. 

Zvýhodnené pobyty organizuje SOREA Bratislava. Poplatok bol 1 800 Sk za osobu a štátna 

dotácia 2 000 Sk za pobyt s plnou penziou. Účastníci si pochvaľovali ubytovanie, stravu 

a pekné prostredie. Navštívili hrad Stará Ľubovňa, Vyšné Ružbachy, Spišský hrad, Levoču, 

Červený Kláštor, Litmanovú a absolvovali splav po Dunajci.  

Zájazd do Kremnice a Bojníc 

30.8. sa uskutočnil zájazd do Kremnice a Bojníc. Už o 9. hodine sa začala prehliadka 

Kremnického múzea. Pútavá bola napr. expozícia mincí a medailí, pre nás hlavne od autorov 

rodáka Fraňa Štefunku a Trnavčana Viliama Schifera, tiež aj návrh euromincí SR.  

So záujmom sme si  prezreli banskú časť múzea. Medzi suvenírmi bola aj možnosť vlastnoručne 

si kladivom vyraziť mince. Nasledovala návšteva hradu s pekným výhľadom na okolie, hradný 

kostol Sv. Kataríny, kaplnka a kostnica. Po individuálnej prechádzke mestom smerovala cesta 

do Bojníc. Program bol podľa vlastného výberu – zámok, ZOO, kúpele, do 18. hod. Cesta späť 

bola plná pesničiek, v dobrej nálade, hádam aj krátka.  

Za nákupmi do Poľska – Novy Targ 

V dňoch 13. a 14. októbra sa uskutočnil zájazd do Poľska. Ženy cestovali za nákupmi na trhy 

v Novom Targu. Vrátili sa s bohatými nákupmi, výrazne lacnejšími ako u nás. Podaktorých to 

však vyšlo draho, vracali sa smutne, pretože ich okradli.  

Rok v klube ukončili spoločným posedením 27.12. za účasti odstupujúceho i novozvoleného 

starostu a členov Vlčkovanky. Okrem vyhodnotenia činnosti Klubu dôchodcov za uplynulé 

desaťročie, odsúhlasili zmenu volebného obdobia na tri roky. Ako pri každom stretnutí, ani tu 

nechýbali pesničky.  

1966 – 2006 

V novembri uplynulo 10 rokov od založenia klubu. Vznikol v roku 1996 na základe písomnej 

ankety, ktorou sa zisťoval záujem o založenie. Pri zrode myšlienky a samotnej realizácie boli 

vtedajšie poslankyne a členky sociálnej komisie Anna Králiková a MUDr. Darina 

Marušiaková, ktorá je aj teraz od roku 2005 jeho vedúcou.  



Prvou vedúcou klubu bola Alžbeta Sokolovská, tajomníčka Angela Magulová, pokladníčka 

a kronikárka Mária Danová. Náš klub bol založený ako prvý v okolitých dedinách. Činnosť 

klubu je dotovaná finančnou čiastkou z obecného rozpočtu 10 000 až 15 000 Sk a zo skromných 

50 Sk členských príspevkov, čo je vlastne hodnota kytičky k jubileu člena.  

V tej našej dedinke dobre bývať, 

na rodné domčeky radosť dívať, 

ten môj je zo všetkých najpeknejší, 

tam sa vždy cítime najšťastnejší. 

 

Činnosť klubu bola každoročne zaznamenávaná v obecnej kronike, preto viac o aktívnej 

činnosti nepíšem. Členky klubu tvoria základ folklórnej skupiny Vlčkovanka. Aj v tomto roku 

boli hlavnými účinkujúcimi pri všetkých kultúrnych podujatiach. Svoj repertoár stále dopĺňajú 

piesňami, vtipmi, vinšami. Tak tomu bolo aj na posedení pre dôchodcov, kde oživili tradície 

štedrovečernej večere.  

 

V tie vianočné sviatky prijmite verš krátky, 

Pán Kristus je narodený, tak nebuďme zarmútení, 

ale sa mu radujme, slávu mu prespevujme, 

to mu bude premilé, dá nám sviatky šťastlivé! 

 

Poľovnícke združenie Vlčkovce – Opoj 

Na hodnotiacej členskej schôdzi bol zvolený nový výbor Poľovníckeho združenia v zložení Ing. 

Doležaj Ľubomír, Kajdači Tibor, Ing. Krajčovič Ján, Ing. Pikna Štefan, Polakovič Vlastimil. 

Novým členom sa stal Cíferský Jozef, Ing.  

Za členov dozornej rady boli zvolení Kudláč Anton, Pikna Miroslav, Ščasný Ivan. Za delegáta 

na 10. snem Regionálneho SPZ Trnava bolo delegovaný Kajdači Tibor, náhradník Ing. Doležaj.  

Zmeny Domáceho poriadku 

Uznesením boli prijaté zmeny Domáceho poriadku:  

- Každý člen PZ je povinný doplňovať krmivo do krmelca vlastnými prostriedkami za 

odmenu 15 hodín.  

- Prijatím za člena musí predchádzať 2-ročná kandidátska lehota, potom na doporučenie 

výboru bude o prijatí hlasovať hodnotiaca členská schôdza.  

- Pri návšteve revíru so zbraňou je člen povinný odstaviť motorové vozidlo len na 

určených miestach.  

V oblasti starostlivosti o zver boli vypracované plány lovu na základe jarných stavov 

a očakávaných prírastkov.  

Počty ulovenej zveri v roku 2006 boli nasledovné:  

Srnec 5 kusov a 1 úhyn, srna 6, srnča 6, zajac 161 ulovených, 47 odchytených, bažant 146, 

sliepka 0.  

Ulovená škodná zver:  

Líška 19, tchor 0, vrana 14, straka 27, sojka 6, túlavý pes 6, túlavá mačka 9, holub hrivnák 23.  



Odmena za poľovačku 28.12.  

28.12. sa uskutočnil odchyt zajacov. Odmena pre chytačov bola 200 Sk a pre naháňačov 100 

Sk. Starostlivosť o zver zhodnotili úspešne. Na zimu bolo zakúpené dostatočné množstvo 

krmiva, soli a vitamínov.  

Prikrmovanie zvierat  

Zakúpené a rozmiestnené bolo liečivo pre srnčiu zver a kovový sklad krmiva. V čase potreby 

bolo vykonávané prikrmovanie zveri formou brigád. V revíre je 45 krmelcov pre bažantov, 6 

pre jarabice, 14 soľníkov, 13 jasiel a 12 posedov. Produkcia diviny poklesla oproti roku 2005 

na polovicu. Z revíru zobrali 937 kg diviny, čo je 0,59 kg/ha.  

Jesenné skúšky stavačov  

Združenie má 5 poľovne upotrebiteľných stavačov a 2 brlohárov. Pod vedením kynologického 

referenta a niektorých členov boli na požiadanie RgO SPZ vykonané jesenné skúšky stavačov. 

Boli ocenení za veľmi dobrú organizáciu.  

Brigádnické hodiny 

Členovia odpracovali 2 015 brigádnických hodín. Po odpočítaní 40 hodín im boli vyplatené 

odmeny (40 h/člen). Prenájom záhumienok sa neosvedčil, pri nákladoch 900 Sk/q je 

výhodnejšie krmivo zakúpiť.  

Ochrana prírody 

22.6. odznela v miestnom rozhlase relácia k ochrane prírody z príležitosti Mesiaca poľovníctva. 

Zároveň boli občania vyzvaní, aby nezakladali divoké skládky odpadu.  

MO SZZP Slovenský zväz zdravotne postihnutých 

Miestna organizácia zdravotne postihnutých občanov pracuje pod vedením Ing. Marianny 

Cabanovej. Pre svojich 26 zverencov zabezpečuje a organizuje návštevy divadla, rekreácie so 

zľavami a spoločné posedenie. Úzko spolupracuje s predstaviteľmi Slovenského zväzu ZP 

v Seredi. V apríli a v decembri sa stretli s pracovníkmi terénneho centra p. Šúrym a Nagyom. 

Pomáhajú našim občanom pri riešení ich sociálnej situácie. Vianočný kultúrny program im 

pripravili deti z MŠ, členovia dostali vianočný balíček. Pobyt v Liptovskom Jáne využili 4. 

členovia.  

Návšteva divadla v Trnave: Všetko o mužoch, Dereš – zábavný program.  

Jednota 

Spotrebné družstvo eviduje 20 členov, vedie Ing. Cabanová. Návratky v hodnote 170 Sk na 

členskej schôdzi v marci.  

ŠPORT 

Telovýchovná Jednota Vlčkovce 

Výbor TJ Vlčkovce sa po veľmi nevydarenej jesennej časti sezóny 2006/2007 zameral na rozvoj 

mládežníckeho futbalu a na stabilizáciu družstva mužov. Nepomohla však ani posila nových 

hráčov. Postavenie na 11. mieste v tabuľke na konci jesennej časti 2006/2007 nebolo 

uspokojivé. Došlo k výmene trénera, čo by sa malo odraziť v jarnej časti sezóny.  

Vo futbale iba 11., 14. a 8. miesto družstiev 

Nedarilo sa ani žiakom. V jesennej časti skončili na 14. mieste v tabuľke. Bolo to spôsobené 

hlavne odchodom starších žiakov do dorastu.  

Vlčkovský dorast sa umiestnil na 8. mieste, čo je tiež o niečo horšie ako vlani.  



Spolupráca s OcÚ 

V prestávke medzi sezónami pripravil výbor TJ v spolupráci s OcÚ a za pomoci sponzorov 

športovo-kultúrne podujatia. Boli už spomínané v predošlých častiach turnaje žiakov, dorastu 

a mužov, starých pánov, rozlúčka s letom. TJ sa význačnou mierou podieľala na organizovaní 

670. výročia obce a organizovaním tradičnej oslavy Dňa detí na ihrisku.  

Voľnočasové aktivity žien, mužov a mládeže 

Okrem futbalu pokračovalo rehabilitačné cvičenie žien pod vedením MUDr. Dariny 

Marušiakovej. Mladšie ženy cvičili aerobik pri hudbe. Skupina mužov sa stretávala pri 

posilňovaní a v lete ďalší pri plážovom volejbale.  

Mládež mala možnosť využívať kinosálu na stolný tenis, internet a premietanie s novým 

projektorom. Pre nevhodné správanie však mali načas tieto aktivity obmedzené.  

POČASIE – UDALOSTI 

Aký mal byť a aký bol mesiac január, podľa štyroch posledných dní v mesiaci, sa črtá počasie 

na jednotlivé 4 týždňe nasledujúceho mesiaca (je to vraj kalendár našich predkov, tzv. 

Magulovský).  

28. december 2005 – sneženie – prvý týždeň v januári 2006, sneh sa topil doslova sa prepadol 

až do 6.1. 

29. december 2005 – slnečno – do 11.1.2006 pekná zima, slnečno, bez zrážok, 12.1. hmla 

30. december 2005 – hrozná fujavica – 19.1.2006 sneh, od 21.1. silné ochladenie, 23.1. ráno 

v Bratislave -28 ˚C, Liesek na Orave -28,5 ˚C 

31. december 2005 – pekne, zimno – záver januára mráz sa držal, postupne teplota stúpala 

Zdá sa, že ani pranostika sa celkom nepotvrdila. Zima a vytrvalé sneženie pokračovalo aj vo 

februári, teploty od -10 ˚C do 0 ˚C. Od 17.2. výrazné oteplenie, 20. február až 11 ˚C. No záver 

mesiaca, ba aj začiatok marca sprevádzalo zase sneženie a ochladenie, až do 17.3. Podľa 

vyjadrenia meteorológov bola táto zima dlhá, nie však mimoriadne studená, ale bola stabilná 

snehová prikrývka.  

Záplavy nás obišli 

Príjemné dni s oteplením nad 10 ˚C boli v dňoch okolo Jozefa. 20.3. o 19.16 hod. nastala jarná 

rovnodennosť. Náhle oteplenie spôsobilo rozsiahle záplavy (Myjava, Trstice, Čierna Voda) nás 

to chvála Bohu obišlo. Veľmi pekne sa uviedol začiatok apríla 17 až 19 ˚C. Pekné boli aj 

veľkonočné sviatky. Koniec apríla bol však pravý opak, dážď a zima. Druhý májový týždeň 

vystúpila ortuť až do 25 ˚C, ale noci boli chladné. Doslova divý, chladný, daždivý bol posledný 

májový týždeň.  

Aj prvé júnové dni (12 - 14 ˚C). Medard nepriniesol kvapky ale opak, konečne pekné počasie, 

celý ďalší týždeň slniečko pripekalo až na 30 ˚C. Až 22.6. trochu schladila búrka a dážď, 

horúčavy ale pokračovali aj v júli nad 30 ˚C.  

Prosili sme o dážď, konečne 3.8. prišiel a ochladilo sa. No v druhej polovici mesiaca znovu to 

isté.  

Jeseň sa prihlásila v posledný augustový deň, poklesom teplôt až na 11 ˚C na poludnie. To už 

Vysoké Tatry hlásili na vrcholoch 30 cm snehovú prikrývku. September začal pekne (25 ˚C). 

Pekne bolo aj 7.9. na Trnavský jarmok, večer bolo čiastočné zatmenie mesiaca, ale večer sa 

zamračilo (asi od burčiaku), pozorovať sa nedalo. Krásne slnečné dni 25 ˚C boli okolo jesennej 

rovnodennosti (23.9. ráno o 6.00 hod). Pekná suchá jeseň vyvrcholila na hody – babie leto. 



V druhej polovici októbra sa pridali chladné noci a rána, ale cez deň slnečno. Až 24.10. konečne 

popršalo.  

Ako ináč pred dušičkovými sviatkami z 30. na 31. októbra mráz urobil svoje. Biele 

chryzantémy, ktoré dovtedy žiarili na hroboch zhnedli. Prežili iba farebné, hlavne medené a 

červené, sú odolnejšie voči mrazu.  

Prvý snehový poprašok sa objavil 3.11., teploty poklesli až o 20 ̊ C (na 0 ̊ C až 4 ̊ C). Pranostika 

na Martina a Katarínu nevyšla. 14.11. oteplenie na 15 ̊ C, 22.11. daždivo. Takmer jarné dni boli 

6. – 8. decembra, slnečno, okenný teplomer vyskočil na 20 ˚C. decembrové počasie bolo ako 

veľkonočné. Žiadna zima, chýbala biela vianočná idyla. Silvestrovská  noc bola hmlistá, akosi 

tlmila výstrely.  

Tragická udalosť našich vojakov v Maďarsku 

Začiatok roka poznačila tragická udalosť. 19.1. zahynulo 42 členov slovenskej vojenskej misie 

pri havárii lietadla. Očakávaný návrat z Kosova prežil zázrakom 1 vojak. Tragédia sa stala 

krátko pred pristátím v blízkosti maďarsko-slovenských hraníc.  

Zvýšenie cien energií 

Hneď v januári nás miesto zimy zmrazilo zvýšenie cien plynu o 5 % a elektrickej energie o 3%.  

Vtáčia chrípka 

Nielen ľudí straší chrípka. Objavila sa nová „vtáčia chrípka.“ Z tohto dôvodu bolo treba 

nahlásiť na OcÚ do 3. marca počty chovaných sliepok v domácnostiach.  

Požiar 

15.7. bol požiar v kalových jamách. Zrejme sa niekto postaral o divokú skládku odpadu.  

Očkovanie psov 9.9. doplnilo do tretice číslo 9. vyšlo totiž majiteľov psov na 90 Sk.  

Oberači hrozna  

Počasie tento rok prialo úrode, darilo sa zemiakom, zelenine, no oberačov hrozna neraz 

predbehli húfy nenásytných škorcov. Nestačili na nich potlesky, už ani výstrely, či praskanie, 

ktoré sa podvečer ozývali z rôznych strán dediny.  

Zemetrasenie v trnavskom regióne 

13.3. bolo malé zemetrasenie v trnavskom regióne, najmä v okrese Hlohovec a Piešťany. 

Maximálna intenzita bola 4 až 5 stupňov. Podľa oznamu v týždenníku Trnava dnes z 11: týždňa, 

pocítili zemetrasenie obyvatelia 51 obcí západného Slovenska.  

Otriaslo aj ďalšie zvýšenie cien plynu od 1. novembra. Chvála Bohu nás aj tento rok veľké 

katastrofy obišli!  

Vzácna zlatá svadba 

Manželia Františka a František Šuranoví v plnom zdraví, i keď ešte nevyzerajú na vek 70 a 79 

rokov, oslávili 50 rokov spoločného života. Na sv. omši si pred oltárom dňa 11.11.2006 

obnovili manželský sľub. Pri spoločnom posedení s najbližšími si zaspomínali na prežité roky. 

Obidvaja sú rodáci z Vlčkoviec.  

Spomienka na školské a vojnové roky 

Pani Františka sa narodila 11.3.1936. V spomienkach sa jej vynorili vojnové roky, nálet, 

stíhačky, ktoré zažila ako žiačka ľudovej školy. Počas 1,5 roka návštevy meštianskej školy 

v Trnave (potom už bola meštianka v Križovanoch) chodila v lete s kamarátkou Markou Z. 

pešo pri potoku až na stanicu do Križovian k vlaku. Ďalšia kamarátka Imelda Š. prešla po 

štvorcovej ceste a stretli sa pri Blave. V zime chodili na stanicu cez dedinu, samozrejme pešo. 



Počas frontu sa stalo aj že sa viezli vo vagónoch tzv. „svinčákoch.“ Aj tak sa kedysi chodilo do 

školy. Po absolvovaní Strednej zdravotnej školy v Trnave v roku 1954 pracovala na OÚNZ 

v Seredi (Okresný úrad národného zdravia). Od februára 1955 do roku 1964 na Zdravotnom 

stredisku vo Vlčkovciach ako zdravotná sestra aj detská sestra. Pracovala s MUDr. Laffersom 

a MUDr. Krupanským. Po materskej dovolenke s druhým synom bola načas domáca a ďalších 

17 rokov pracovala znovu ako sestra v Seredi.  

Od roku 1991 je na starobnom dôchodku. Venuje sa domácnosti, starostlivosti o záhradku, 

hlavne kvety a ručné práce. Je aktívnou členkou Vlčkovanky a Klubu dôchodcov.  

Manžel František sa narodil 5.11.1927. Po skončení 5 ľudových tried navštevoval v roku 1939 

– 1947 Biskupské gymnázium v Trnave. Od prvej triedy až do oslobodenia sa tam učil nemčinu, 

potom 2 roky ruštinu, 6 rokov sa učil latinčinu a 4 roky francúzštinu ako povinné predmety 

v základnej vetve. Po maturite (február 1948 – 1949) pracoval na Daňovom úrade v Senici. Od 

1.10.1949 – 1951 absolvoval Vojenskú prezenčnú službu. Od novembra 1951 pracoval 

v Dopravoprojekte v Bratislave. Popri zamestnaní skončil Strednú priemyselnú školu stavebnú 

s maturitou, odbor geodézia. Pracoval v rámci celého Slovenska, aj v Čechách, na úkor voľna 

1 až 2 týždne. Vykonával všetky pôdopisné a výškopisné zamerania terénu pre projektovanie 

ciest a mostov, až do odchodu na dôchodok v roku 1988.  

V mladosti bol aktívny futbalista Vlčkoviec. Jeho koníčkom zostala vlastná záhrada. Skúsenosti 

zúročil ako člen výboru ZO SZZ, mal za úlohu sledovanie chorôb a ošetrovanie rastlín 

a stromov. V súčasnosti je predsedom Lesného urbariátu – pozemkové spoločenstvo Vlčkovce. 

ochotne vykonáva všetky práce spojené s povinnosťami, ktoré ukladá zákon.  

Čo zaželať týmto aktívnym manželom – dôchodcom? Ešte veľa spoločných rokov v zdraví 

a láske so svojimi deťmi a vnúčatami. Živio! 

 

Na písanie kroniky za rok 2006 boli použité pomôcky: 

Zápisnice zo zasadnutí Obecného zastupiteľstva vo Vlčkovciach. 

Vlčkovský občasník.  

Vyhodnotenie činnosti hnutí, organizácií, klubov, spolkov.  

Rozhovor s občanmi Vlčkoviec.  

TN TH EXTRA (Trnavské noviny). 

Vlastné pozorovanie.  

 

Kronikársky záznam obce Vlčkovce za rok 2006 bol prerokovaný v Obecnej rade vo 

Vlčkovciach, ktorá ho dňa 15. mája 2007 schválila.    

 

 


